

NEW PROCEDURES TO ACCESS CHU-NDS DURING THE COVID-19 CRISIS



1

ACCESS TO CHU-NDS IS LIMITED TO THE FOLLOWING FOUR ENTRANCES, WHICH ARE EQUIPPED FOR THE PRELIMINARY EXAMINATION OF SUSPECTED CORONAVIRUS CASES.

- 1- Main entrance (underground access is closed)
- 2- Dialysis Department entrance (exclusively for hemodialysis patients)
- 3- Radiotherapy entrance
- 4- Emergency entrance, where medical triage is carried out immediately in front of the external entrance

All suspected cases are transferred to the newly created Center that has been equipped to treat COVID-19 cases.

2

VISITS

- 1- **One** visitor is allowed per patient and **only if** necessary.
- 2- No visits are allowed otherwise; you can check on your loved ones over the phone.
- 3- ICU: **One** visitor is allowed **only if** necessary, from 11:30 a.m. to 12:00 p.m. and from 3:30 p.m. to 4:00 p.m.

GENERAL GUIDANCE

For everyone's safety, your full cooperation with the guidelines of our medical and nursing staff is a must if you suffer from fever/shortness of breath or if you have been abroad over the past two weeks.

For more info, please call our Hotline on 09 940 448/9.

PENDANT LA **CRISE COVID-19** **NOUVELLES MESURES D'ACCÈS** **AU CHU-NDS.**



1

L'ACCÈS AU CHU-NDS EST STRICTEMENT LIMITÉ AUX QUATRE ENTRÉES PRÉVOYANT UN EXAMEN PRÉLIMINAIRE DES CAS SUSPECTS DE CORONAVIRUS.

- 1- Entrée Principale (accès souterrain fermé),
- 2- Entrée du service de Dialyse (exclusivement réservé aux patients hémodyalisés),
- 3- Entrée Radiothérapie,
- 4- L'entrée des urgences où le processus de triage est effectué immédiatement juste à l'extérieur des urgences.

Les cas suspects sont transférés au Centre nouvellement aménagé pour l'accueil des malades atteints de coronavirus.

2

LES VISITES

- 1- **Si nécessaire, UNE** seule personne est autorisée à accompagner le malade.
- 2- Interdiction formelle des visites.
- 3- Soins intensifs : **si nécessaire, UN visiteur** aux horaires suivants : de 11 h 30 à 12 h et de 15 h 30 à 16 h.

CONSIGNES GÉNÉRALES

Pour la protection et la sécurité de tous, toute personne souffrant d'une hyperthermie, d'une dyspnée ou ayant séjourné à l'étranger au cours des deux dernières semaines est priée de se conformer aux directives du corps médical et soignant. Pour plus d'informations, veuillez nous contacter sur notre ligne téléphonique spéciale : 09 940 448/9.